
 
Zápis č. 3. ze zasedání zastupitelstva obce Hrabová, konaného dne 26.1.2011 v 18.00 hod. 
v klubovně sokolovny v Hrabové. 
 
Přítomni: dle presenční listiny 
Omluven: Ing. Pavel Hopjan 
Občané :  4 
 
 
Program:  

1. Zahájení, schválení programu, zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Kontrola usnesení 
3. Hospodaření obce za období 01.-12.2010 
4. Schválení rozpočtu na rok 2011 
5. Program obnovy venkova Olomouckého kraje 2011 
6. Program obnovy kulturních památek místního významu Olomouckého kraje 
7. Příspěvek na nákup vybavení jednotek SDH v Olomouckém kraji 
8. Program obnovy drobných sakrálních staveb – MMR 
9. Aktualizace „Programu obnovy obce“  
10. Zástavbové území Pod Hojgrovými II 
11. Chodník ke hřbitovu 
12. Rozšíření sběru odpadu – zpětný odběr elektrozařízení 
13. Zřízení regionálního muzea v obci Hrabová – výběr dodavatele stavby 
14. Rekonstrukce objektu sokolovny v Hrabové – výběr dodavatele stavby 
15. Pronájem stánku na hřišti 
16. Vodovod Pomoraví  - informace 
17. Různé  

Ad.1. Starosta přivítal občany a  zastupitele a seznámil je s programem, do kterého navrhl 
přidat bod o bezúplatném převodu majetku z Olomouckého kraje. Tento bod navrhl 
zařadit jako č. 17 a bod různé jako číslo 18. Proti tomuto návrhu nebylo připomínek, 
starosta nechal o rozšířeném programu hlasovat. Schváleno 10 hlasy Z 3/42 

 Jako zapisovatel byl navržen pan Vysoudil  Schváleno 10 hlasy Z 3/43 

 Ověřovatelé zápisu pan Žižka, pan Kondler  Schváleno 10 hlasy Z 3/44 

Ad.2. Kontrola usnesení – starosta přednesl usnesení z minulého zasedání – všechny body 
jsou plněny.      Bere na vědomí 

Ad.3. Hospodaření obce – zprávu o výsledcích hospodaření obce za minulý rok přednesl 
místostarosta Ing. Moťka. Příjmy dosáhly 7.932 tis. Kč, což činilo 92% plánovaných 
příjmů a výdaje dosáhly výše 10.031 tis., což je 99% rozpočtovaných výdajů. Do 
rozpočtu bylo zapojeno financování – úvěr ve výši 3 mil. Kč, splátka dřívějšího úvěru 
ve výši 941 tis. Kč. Zůstatek na bankovních účtech je 1.490 tis. Kč. Starosta po 
přednesení této zprávy otevřel diskusi, nebylo žádných dotazů ani připomínek 

Bere na vědomí 
 



Ad.4. Schválení rozpočtu na rok 2011 – Starosta požádal pana Pavlíka o přednesení návrhu  
rozpočtu na rok 2011.  
Oproti navrženému a vyvěšenému návrhu rozpočtu byly ke schválení předloženy další 
změny. Šlo o  příjmy dotační a to na správu a ozelenění středu obce ze SFŽP. 
Rozpočet po úpravách dosáhl v příjmech výše 12.307 tis. Kč a ve výdajích taktéž 
12.307 tis. Kč. Tím je rozpočet navržen jako vyrovnaný. Starosta otevřel diskusi 
k navrženému rozpočtu, protože tyto změny dostali zastupitelé v předstihu 
v elektronické podobě, nebylo žádných připomínek. Starosta nechal hlasovat. 
       Schváleno 10 hlasy Z 3/45 

 
Ad.5. Program obnovy venkova Olomouckého kraje 2011 – je to tradiční program 

Olomouckého kraje  který obcím pomáhá udržovat, případně investovat do majetku 
obce. Obec dostala v letech 2007-2010 z tohoto programu částku přesahující 1 mil. 
Kč. Pro letošní rok starosta navrhuje požádat o podporu na úpravu topného systému 
v sokolovně. Je pravděpodobné, že na dotaci nedosáhneme, protože byla změněna 
hodnotící kritéria a ta znevýhodňují obce, které byly v minulých letech v získávání 
dotace úspěšné. Pro další roky je však potřebné vykazovat podání žádosti a tím pro 
příští rok zvýšit pravděpodobnost získání dotace z POV. Starosta po diskusi nechal 
hlasovat o zařazení rekonstrukce tepelných rozvodů do investic v roce 2011 a 
odsouhlasení podání žádosti na dotace z POV 2011.  

         Schváleno 10 hlasy Z 3/46 
 
Ad.6.  Program obnovy kulturních památek místního významu Olomouckého kraje – 

v uplynulých letech jsem dostali z tohoto programu dotaci  na restaurování kamenného 
kříže a sochy sv. Václava. Další sochou, kterou máme v plánu restaurovat je socha 
Panny Marie na Vitošově. Cenový návrh na přemístění podstavce a vymodelování 
zcizené sochy je ve výši 130 tis. Kč od pana Beneše (socha by byla odlita do formy) a 
další nabídka je za 150 tis. Kč od pana Doupala (socha nově vysochaná) Starosta 
doporučuje požádat o dotaci z kraje na částku 130 tis. Kč. Nové umístění sochy bude 
projednáno až po vyrozumění zda dotace byla přidělena či nikoli. Starosta otevřel 
diskusi, po diskuse nechal hlasovat o usnesení.  

 Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti na obnovu sochy Panny Marie z dotačního 
titulu Olomouckého kraje.    Schváleno 10 hlasy Z 3/47 

 
Ad.7. Příspěvek na nákup vybavení jednotek SDH v Olomouckém kraji – starosta vyzval 

k informaci velitele JSDH pana Breknara. Pan Breknar požádal o podání žádosti na 
gumový raft, v případě, že nebude odsouhlasen nákup člunu z příspěvkem, potom 
požaduje nákup nových pracovních uniforem pro členy jednotky z rozpočtu obce. 
V diskusi byla řešena problematika vozidla a předběžně bylo přislíbeno, že se 
v příštím roce zažádá o dotaci na nákup vozidla typu Ford transit minibus.  Po diskusi 
starosta navrhl  usnesení,  že se nebude žádat o dotaci a prostředky zahrnuté 
v rozpočtu obce budou použity na nákup pracovních uniforem.  

      Schváleno 9 hlasy Zdržel se 1 hlas Z 3/48 

Ad.8. Program obnovy drobných sakrálních staveb – MMR – v minulém roce  jsme z tohoto 
programu žádali o dotaci na obnovu sochy sv. Václava a nebyli jsme úspěšní. 
V letošním roce starosta navrhuje podat žádost o dotaci na obnovu sochy Panny Marie. 
Z tohoto titulu je možno získat až 70% celkových nákladů. Starosta nechal hlasovat. 

         Schváleno 10 hlasy Z 3/49 



Ad.9. Aktualizace „Programu obnovy obce“ – materiál dostali zastupitelé elektronicky. 
Tento program byl vypracován na roky 2007 –2017. již v roce 2009 byl aktualizován, 
ale investiční činnost v obci si vyžádal další aktualizaci. Jde především o nový 
stavební obvod Pod Hojgrovými II, nový územní plán, odpadové hospodářství , 
rekonstrukce školy a další. Po diskusi nechal starosta hlasovat o usnesení 
zastupitelstvo schvaluje aktualizaci plánu obnovy obce do roku 2017. 

         Schváleno 10 hlasy Z 3/50 
 
Ad.10. Zástavbové území Pod Hojgrovými II – po schválení 2 změny ÚPD, která proběhla 

koncem loňského roku je možnost otevřít další zástavbové území. Během ledna 2011 
byly podány 3 žádost na nákup stavebního pozemku. Lokalita Pod Hojgrovými II 
v současné době zahrnuje 4 pozemky, z nichž 2 vlastní obec, jeden je Pozemkového 
fondu a poslední pozemek je ve vlastnictví pana Víta Hrocha. Je nutno jednat ohledně 
převodu pozemku z Pozemkového fondu a o možném odkupu od pana Víta Hrocha. 
Starosta nechal hlasovat o usnesení o  zahájení příprav nového zástavbového území 
Pod Hojgrovými II a pověřuje starostu jednat o odkupu a převodu pozemků. 
        Schváleno 10 hlasy Z 3/51 

 

Ad.11. Chodník ke hřbitovu – po schválení územního plánu se otevřela možnost odkupu 
pozemků na zbudování chodníku ke hřbitovu mimo silnici. Po diskusi starosta 
hlasovat o pověření jednání s majiteli pozemků o odkupu části pozemků potřebných 
k výstavbě chodníku.     Schváleno 10 hlasy Z 3/52 

 
Ad.12. Rozšíření sběru odpadů o elektrozařízení – starosta informoval zastupitele o podepsání 

smlouvy s firmou Asekol o zpětném odběru elektrozařízení. Tato firma dodá do obce 
E-domek pro uložení tohoto odpadu. Za likvidaci tohoto odpadu obec získá další 
finanční prostředky. O umístění E-domku bude zastupitelstvo jednat na dalším 
zasedání.      Bere na vědomí 

 
Ad.13. Zřízení regionálního muzea v obci Hrabová – obec získala prostřednictvím MAS 

dotaci ve výši 750 tis. Kč se SZIF. Před realizací stavby musí být vypsáno výběrové 
řízení na dodavatele a schválená zadávací dokumentace a výzva možným zájemcům. 
Zadávací dokumentace a výzva byla zaslána zastupitelům elektronicky. V diskusi 
nebyly žádné připomínky ani návrhy a starosta nechal hlasovat o schválení textu 
zadávací dokumentace a výzvy k podání nabídky na dodavatele stavby.  
        Schváleno 10 hlasy Z 3/53 

  
Výběr dodavatele stavby – k podání nabídky byly navrženy tyto firmy: 

 STAVOTHERM INVEST, spol. s r.o., 28. října 2227/14a, 78901 Zábřeh 
 Miloslav Vodák, Podolí 66, 789 85 Mohelnice 
 Jaromír Diblík, Hrabová 192, 78901 Zábřeh 

Starosta po ukončení diskuse nechal hlasovat o těchto třech navržených firmách. 
        Schváleno 10 hlasy Z 3/54 

 Výběrová komise – starosta navrhl výběrovou komisi ve složení: Ing. Linhart, Ing. 
Moťka, p. Pavlík, p. Kondler, p. Žižka. Z diskuse nevzešly žádné jiné návrhy, starosta 
nechal hlasovat o složení komise.   Schváleno 10 hlasy Z 3/55 

 
Ad.14. Rekonstrukce objektu sokolovny v Hrabové -  obec získala  dotaci ve výši 2.2 mil. Kč 

se SFŽP. Před realizací stavby musí být vypsáno výběrové řízení na dodavatele a 



schválená zadávací dokumentace a výzva možným zájemcům. Zadávací dokumentace 
a výzva byla zaslána zastupitelům elektronicky. V diskusi nebyly žádné připomínky 
ani návrhy a starosta nechal hlasovat o schválení textu zadávací dokumentace a výzvy 
k podání nabídky na dodavatele stavby.  
        Schváleno 10 hlasy Z 3/56 

  
Výběr dodavatele stavby – k podání nabídky byly navrženy tyto firmy: 

 TROIS spol. s r.o., Opavská 1409/15, 785 01 Šternberk 
 HSH STAV, s.r.o., Krokova 766/2c, 779 00 Olomouc 
 LINDAUR STAVBY, s.r.o., Masarykova 496/21, 7895 01 Šternberk 
 IRSTAV, s.r.o., Nový Malín 267, 789 03 
 CARMAN, a.s., U Pily 918, 789 91 Uničov. 

Starosta po ukončení diskuse nechal hlasovat o těchto pěti navržených firmách. 
        Schváleno 10 hlasy Z 3/57 

 Výběrová komise – starosta navrhl výběrovou komisi ve složení: Ing. Linhart, Ing. 
Moťka, p. Pavlík, p. Žák, p. Skála. Z diskuse nevzešly žádné jiné návrhy, starosta 
nechal hlasovat o složení komise.   Schváleno 10 hlasy Z 3/58 

 
Ad.15. Pronájem stánku na hřišti – žádost o pronájem stánku podali bývalý nájemce p. Dopita 

a p. Říhová. Starosta informoval o podmínkách nájemní smlouvy v minulém období a 
požádal zastupitele, aby si promysleli v návaznosti na podané informace, případné 
úpravy ve smlouvě. Návrh textu smlouvy bude zastupitelům zaslán a usnesení o 
pronájmu stánku bude přijato na následujících jednáních zastupitelstva. 

         Bere na vědomí 
 
Ad.16. Vodovod Pomoraví – starosta odeslal elektronicky zastupitelům stručnou historii 

Vodovodu Pomoraví. Dále informoval o průběhu Valné hromady tohoto svazku, kde 
byl zvolen místopředsedou představenstva. Dále informoval o dluhu Police ve Výši 
2.9 mil. Korun a ochotě nového starosty tento dluh řešit mimosoudně. Dále informoval 
o přípravě strategického plánu dalšího fungování svazku. 

         Bere na vědomí 
 
Ad.17. Bezúplatný převod – Olomoucký kraj požádal o vyjádření k bezúplatnému převodu 

majetku Olomouckého kraje na obec Hrabovou. Jedná se o převod silnice III/31539 
včetně pozemků a příslušenství této komunikace. Poslední vyjádření obce se 
odvolávalo na opravu této komunikace s tím, že po opravě obec převod odsouhlasí. 
Oprava byla dokončena 30.11.2010 a proto padly veškeré překážky uskutečnit tento 
převod. Starosta nechal hlasovat o usnesení – zastupitelstvo obce Hrabová souhlasí 
s bezúplatným převodem silnice č. III/31539 včetně pozemků a příslušenství. 

         Schváleno 10 hlasy Z 3/59 
Ad.18. Různé: 

 Starosta informoval o dotaci na ozelenění ze SFŽP, kterou podával Ing. Hopjan – 
realizační projekt této akce se bude muset přepracovat a odsouhlasit s poskytovatelem 
dotace 

 Starosta informoval o záměru přejít na nový účetní program – jsou dvě varianty – 
program KEO, program GORDIC. 

 Starosta informoval o vyslání paní Heleny Höchsmannové na školení obecního 
koordinátora. Toto školení je dotováno z evropských zdrojů. 



 Pan Houserek vznesl dotaz, zda je Ing. Hopjan zastupitel nebo není. Starosta 
informoval, že mandát zastupitele byl Ing. Hopjanem přijat, ale dosud nesložil slib 
zastupitele. Tento slib může složit kdykoliv, během funkčního období zastupitelstva 

 Pan Houserek informoval o sporu, který trvá od prosince 2009 s panem Friedlem.  
 Pan Andrle upozornil na přetrvávající problém nadměrné kouřivosti z komína z rod. 

domku manželů Daříčkových. Položil dotaz, zda starosta bude v této věci jednat a ten 
odpověděl že ano. 

 Paní Kaperová se ptala, zda bude obnoven nápis na hřbitově, starosta odpověděl že 
ano 

 Pan Martin Kondler upozornil na nefunkční světlo v ulici za hřištěm 
 
 

Zapsal: Vysoudil Milan 

Ověřil:  Tomáš Žižka 

  Martin Kondler 


